
Bestyrelsesmøde nr. 3 2020 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 23/4-2020 ved 
forenings skur. 
 
Til stede; Martin Lund E26, Frank Rasmussen H2, Britta Jørgensen E22, Grethe Leopold 
E36, Frederik Jørgensen K45, Mikkel Larsen (suppleant).  
Afbud; Julie Siersbæk K2, Stina Engelhardt H33 
 
Godkendelse af dagsorden 
Ingen indvendinger til dagsordenen.  
 
Godkendelse af referat 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt uden bemærkninger. 
 
Meddelelser 
Formanden oplyste, at han er i dialog med en beboer, der med henvisning til deklarationen 
ønsker, at foreningen skal dække reparation på gennemgående vandrør. Formanden har 
gjort beboeren opmærksom på, at det påhviler den enkelte beboer at stå for vedligeholdelse 
og reparationen inden for eget skel.  
Det er kutyme i foreningen. 
 
Frank har haft dialog med 4 firmaer vedr. træfældning af nogle træer forrest i 
Krengerupvænget. 
Bestyrelsen har besluttet, at firmaet med det billigste tilbud på kr. 6.000 eksl. Moms, skal 
udføre arbejdet. Også fordi vi har gode erfaringer med det pågældende firma. 
 
Der har været indbrud i skuret. Der er tilsyneladende ikke taget noget. Jens Dam, E17, har 
udbedret skaden. 
 
Økonomi 
Britta kæmper stadig med kontingentopkrævninger. Folk betaler dobbelt eller betaler ikke.  
Der er 3, der er i restance. 
 
Der forventes en regning på ca. kr. 67.000 til reparation af fortove og kloakker. 
 
Britta gennemgik regnskabet. 
 
Budgettet for 2020 er lavet realistisk, og der forventes p.t. et overskud på kr. 21.000,-. 
 
Kloakker og fortove 
Otto har givet en rapport med status og plan for arbejdet med kloakker og fortove  
 
Man har flere steder oprettet flisebelægning, så det flugter med stierne. Kommunen har 
betalt for enkelte opretninger, mens foreningen dækker udgiften til de øvrige.    
 
Der mangler stadig opretning 2 steder. Beløb til dette arbejde er inkluderet i de tidligere 
oplyste kr. 67.000,-. 
 
Dette bliver udført på et senere tidspunkt. 



 
Generalforsamling 
Vi kan ikke lægge os fast på en dato for generalforsamling før der er et udspil fra regeringen. 
Der sigtes mod at holde en generalforsamling i ultimo maj/primo juni. 
 
Vi har afsat dato til onsdag/torsdag d. 27/28 maj for ny dato for afholdelse af 
generalforsamling. 
 
Der afholdes bestyrelsesmøde den 13. maj 2020 (hos Britta), hvor vi kender 
myndighedernes udmelding om forsamlinger. 
 
Ladestandere 
Der er inden mødet blevet sendt et udkast til etableringen af eventuelle ladestandere i 
vængerne. 
Aage, repræsentant for udvalget, og gennemik mulighederne, bl.a. en løsning med Clevr 
eller alternativt at foreningen selv etablerer ladestandere. 
Clevr vil tage 6 kr pr kWh, hvoraf de 2 kr bliver tilbagebetalt til foreningen. 
 
Bestyrelsen vurderede, at udgiften til etablering synes meget høj og  
Konklusionen er, at det spørgsmålet evt. skal tages op på et andet senere tidspunkt, når 
behovet for det føles større.  
 
Tyverier 
Der har været en del tyverier i bl.a. Erholmvænget. 
Flere beboere har opsat overvågningskameraer på egen grund, og bestyrelsen besluttede at 
opsætte skilte om kameraovervågning rundt på foreningens område. 
En beboer indhenter tilbud på skilte. 
 
Evt. 
Oprydningsdag 
Bestyrelsen besluttede at afholde den årlige oprydningsdag under hensyn til 
myndighedernes anbefalinger. 
 
Der aftales d. 10. Maj 
 
Velkomstbrev til nye beboere 
Omdøb til informationsbrev og få lagt på Facebook. 
Formanden vil kigge på en revision af informationsbrevet. 
 
Frederik sørger for at give besked til nye tilflyttere. Der skal koordineres i bestyrelsen mht. 
datoer for nye indflytninger.  
 


